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Verslag van de vergadering 
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Aanwezige commissieleden :  
Marc Lootens, voorzitter provincieraad 
Marc De Buck, gedeputeerde 
Effectieve leden : Frans Van Gaeveren, voorzitter; Johan Beke, Goedele De 
Cock, Jo De Cuyper, Daniël De Knijf, Dirk De Meerleer, Patricia De Meyer, 
Greet De Troyer, Mirèse Deckers, Paul Eerdekens, Johan Janssens, Eddy 
Schollaert, Nicole Van Duyse, Freddy Van Eeckhout, Willy Van Hove, Jozef 
Van Pée, Joris Van Vooren, Freddy Verbeke, Martine Verhoeve 
Plaatsvervangende leden : Carola De Brandt, Luc Dekimpe, Luc Lampaert 
Provincieraadsleden – Niet-leden : Bart Blommaert en Tanguy Veys 

* 

*          * 

Voorzitter Frans Van Gaeveren opent de vergadering om 19u00 en 
gaat over tot de afhandeling van de agenda. 

Agenda : 

1. Goedkeuring verslag vergadering 13 maart 2007 

 Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Huis van de economie Gent: akteneming van het besluit van de 
deputatie van 8 maart 2007 houdende goedkeuring van de 17de 
reeks meerwerken betreffende de ruwbouw en natte afwerkingen 
(perceel 5). 
 
De voorzitter informeert of er vragen of opmerkingen zijn. De heer 
Tanguy Veys wil weten waaraan deze 17e reeks meerkosten te 
wijten is. Gedeputeerde Marc De Buck wijst er op dat het hier gaat 
om een oud gebouw, en dat af en toe onaangename verrassingen 
opduiken. De meerkosten zijn al bij al nog binnen de perken 
gebleven. Gedeputeerde De Buck zal de gedetailleerde gegevens 
laten overmaken. De heer Veys bedankt de gedeputeerde, maar 
vindt het opmerkelijk dat de meerkosten aanvankelijk geraamd 
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werden op 8 à 9%, maar ondertussen zijn ze opgelopen tot 28%. 
Er zijn geen verdere opmerkingen en het dossier worden 
doorverwezen naar de provincieraad. 

3. Internationale relaties – Vietnam: toekenning van een subsidie aan 
het consulaat van België als verantwoordelijke voor de uitbouw van 
een dienstencentrum voor bedrijven in Ho Chi Minh City. 
 
De voorzitter informeert naar vragen of opmerkingen. De heer 
Johan Janssens vraagt of er een deontologische code in verband 
met maatschappelijk verantwoord ondernemen zal gehanteerd voor 
de bedrijven die gebruik maken van het dienstencentrum. 
Gedeputeerde De Buck stipt aan de regels van de FIT (Flanders 
Investment and Trade) worden gehanteerd. 
De heer Janssens heeft ook een aantal vragen omtrent de 
begroting, meer specifiek over de investeringskosten en over de 
jaarlijkse werkingskosten. 
Gedeputeerde De Buck deelt mee dat bij de opstart (voorzien in 
mei 2007) een begroting van 8/12 of 9/12 van de kosten op 
jaarbasis wordt vooropgesteld. De heer Hedwig De Pauw, directeur 
Economie en Externe betrekkingen, wijst er op dat de bedrijven 
mee betalen voor de infrastructuur- en personeelskosten. De facto 
wordt uitgegaan van een volledige bezetting, waardoor de inbreng 
van het provinciebestuur kan beperkt worden. De heer Janssens 
vindt het merkwaardig dat in de begroting bepaalde kosten wel, en 
andere niet door twee worden gedeeld (dus al dan niet met inbreng 
van de bedrijven). De heer De Pauw suggereert om het 
begrotingsopzet te verduidelijken door een aanvullende toelichting. 
Mevrouw Mirèse Deckers vraagt of Oost-Vlaanderen de eerste 
provincie is die een dergelijke subsidie geeft en of het enkel voor 
Oost-Vlaamse bedrijven bedoeld is. Gedeputeerde De Buck 
antwoordt dat het dienstencentrum nood heeft aan tijdelijke 
ondersteuning. Het zal hoofdzakelijk voor Oost-Vlaamse bedrijven 
werken, die kunnen genieten van gunsttarieven voor de verleende 
diensten. Bij niet volledige bezetting kunnen ook niet-Oost-Vlaamse 
bedrijven toegelaten worden. Die genieten dan niet van de 
gunsttarieven.  
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen, en het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

4. Gewestelijke ruimtelijk uitvoeringsplan "Leidingstraat voor 
hoofdtransportleidingen Brakel-Haaltert": verlenen van een gunstig 
advies. 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde De Buck. Hij stipt 
aan dat het provinciebestuur voor dit gewestelijk ruimtelijk 
uitvoeringsplan enkel adviesbevoegdheid heeft met betrekking tot 
de provinciale raakpunten van het plan. Belangrijke provinciale 
aspecten van dit dossier zijn onder meer de Molenbeek en het feit 
dat het geplande tracé parallel loopt met het fiets- en 
wandelnetwerk. 
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De voorzitter polst naar vragen of opmerkingen. De heer Veys deelt 
mee dat dit punt niet op de agenda staat van de plenaire 
provincieraadsvergadering. Gedeputeerde De Buck zal dit laten 
nakijken. In principe moet dit punt geagendeerd zijn. 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen, en het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

5. Varia. 
 
Er zijn geen variapunten. 

De voorzitter stelt vast dat de agenda is afgewerkt en sluit de 
vergadering om 19u20. 

Gent, 12 april 2007

 


